

**Павел Неежмаков**  
**Руководитель Секретариата КООМЕТ**  
ННЦ “Институт метрологии”  
Харьков, Украина  
Телефон: +38 057 700 3422  
e-mail: [pavel.nevezhnikov@metrology.kharkov.ua](mailto:pavel.nevezhnikov@metrology.kharkov.ua)



**Харьков / Kharkov**  
**28.10.2011 № 33-7/632**

*Членам Комитета КООМЕТ*  
*Attn COOMET Committee Members*

**Копии:**

*Национальным секретариатам КООМЕТ*  
*Председателю Объединенного Комитета КООМЕТ по эталонам*  
*Председателю ТК 1.12*

**Copies:**

*Attn National secretariats of COOMET*  
*Attn Chairperson of Joint Committee on Measurement Standards*  
*Attn Chairperson of TC 1.12*

Уважаемые дамы и господа,

Информирую Вас о том, что **завершена работа по следующей теме КООМЕТ:**

**413/KZ/07** “Пересмотр документа КООМЕТ R/RM/6:1998 “Рекомендация КООМЕТ. Реестр стандартных образцов состава и свойств веществ и материалов, разработанных в рамках КООМЕТ. Основные положения”.

Рабочая группа – корреспонденты стран Беларуси, Молдовы, Словакии, России, Узбекистана, Украины (протокол 11-го совещания по СО КООМЕТ – май, 2006 г.).

Формуляр окончательного отчета прилагается.

Dear Ladies and Gentlemen,

Please take note that **the following COOMET project is completed:**

**413/KZ/07** “Revision of Document COOMET R/RM/6:1998 “COOMET Recommendation “Register of certified reference materials of composition and properties of substances and materials developed within COOMET. Basic principles”.

Working Group – correspondents from Belarus, Moldova, Slovakia, Russia, Ukraine and Uzbekistan (Minutes of the 11th meeting on COOMET CRMs – May, 2006).

The form of final report is attached herewith.

Павел Неежмаков  
Руководитель Секретариата КООМЕТ

Pavel Neyezhnikov  
Head of COOMET Secretariat

